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ســرویس سیاســی - تصویب قانون جدید انتخابات و قید 
شــاخص سن برای نامزدهای انتخابات، برخی از چهره های سیاسی 
و نمایندگان ادوار مجلس را که ســن شناســنامه ای آن ها بیشــتر از 
 ۷۵ ســال اســت، از نشســتن بر صندلی های ســبز بهارســتان منع 

خواهد کرد.
پیــش ثبت نام انتخابــات دوازدهمین دوره مجلس شــورای 
اســامی ۲۲ مــرداد پایان یافــت؛ فارغ از افرادی کــه برای حضور 
در میــدان رقابــت ۱۱ اســفند ماه ثبــت نام کردند، بایــد گفت که 
قانــون جدید انتخابــات مجلــس محدودیت هایــی را هم برای 
 متقاضیــان در نظــر گرفته کــه مهمترین آن تعیین ســن نمایندگی 

است.
مجلس شــورای اســامی در جریان اصاح قانــون انتخابات 
مجلس شــورای اســامی، تصمیم گرفت حداقل سن نامزدی برای 
نمایندگی مجلس را ۳۰ و حداکثر آن برای داوطلبان ورود به مجلس 

را ۷۵ سال تعیین کند.
در  کــه  را  ســابق  و  اســبق  نماینــدگان  قانــون  ایــن   
گمانه زنی هــای انتخاباتــی همــواره در فهرســت پیش بینی هــا 
 بــرای حضــور هســتند، از گردونــه ایــن گمانه زنی هــا حذف 

می کند.
اگــر چه بــا پایان یافتن مهلــت پیش ثبت نــام، گمانه زنی بر 
ســر متقاضیان حضور در گردونه رقابت هــای انتخاباتی در فضای 
سیاســی و رسانه ای کشور بالا گرفت اما اینکه کدام چهره ها به دلیل 
محدودیت سنی از این گردونه حذف می شوند، جالب توجه است.

قانون جدید انتخابات و 
چهره هایی که به بهارستان 

نمی روند!

نوری نماینده مجلس شورای اسلامی  :

ماده مربوط به محصلان در لایحه عفاف و حجاب را منتشر کنید

آصفری در تذکر شفاهی:

نمی شود رئیس سازمان استخدامی مشکل خود را حل کند 
اما مقابل تبدیل وضعیت نیروهای شرکتی مقاومت نماید!

ســرویس سیاسی-  نمی شــود رئیس سازمان 
اداری و استخدامی مشکل خود را حل کند اما در مقابل 
تبدیل وضعیت  نیروهای مظلوم شرکتی مقاومت کند

محمدحســن آصفری در جلسه علنی مجلس 
شورای اسامی در تذکری پیرو محکوم کردن عملیات 
تروریســتی در حرم مطهر شاهچراغ گفت: امیدواریم 
پاسخ عناصر تروریستی هرچه سریع تر از سوی جبهه 

و جریان مقاومت داده شود.
نماینده مردم اراک و کمیجان و خنداب در مجلس 
افزود: این شهادت ها مطمئنا ملت ایران را بیدار خواهد 
کرد و ماهیت جریان تروریســتی و تکویری را برای 
جهان اسام و ملت های آزادی بخش دنیا بیشتر روشن 

خواهد کرد.
وی در تذکر دیگری با اشــاره به موضوع تبدیل 
وضعیت و ســاماندهی نیروهای شــرکتی بیان کرد: 
متأسفانه چند ماه اســت که این مسئله در دستور کار 
کمیسیون اجتماعی بوده و این کمیسیون در این راستا 
جلســات متعددی را برگزار کرده و به نتایجی رسیده 
است ، این در حالی است که هنوز این موضوع مطرح 
نشده است.   آصفری با بیان اینکه رئیس سازمان اداری 
و استخدامی مشکات خود پیرامون این طرح را حل 
و خــود را تبدیل وضعیت کرد، ادامه داد: این در حالی 
است که وی در مجلس فریاد وامصیبتا و وااساما سر 

می داد که چرا باید این تبدیل وضعیت ها انجام شود.
ایــن نماینده مردم در مجلس یازدهم تأکید کرد: 
به واقع در این بخش نمی شــود یک بام و دو هوا بود، 
همچنین نمی شود رئیس سازمان اداری و استخدامی 
مشــکات خود را پیرامون این موضوع برطرف و اما 

در مقابل تبدیل وضعیت یکســری نیروهای مظلوم 
مقاومت کند.

وی ادامه داد: چطور می شود این فرد خود را تبدیل 
وضعیت و مشکل خود را حل و اما از طرح این مسئله 
توســط دولت جلوگیری کند. خواهش می کنیم این 
مسئله در دســتور کار قرار گیرد تا روزنه امیدی برای 
نیروهای شرکتی ایجاد شود البته باید به این نکته تأکید 

کرد که این طرح به هیچ وجه بار مالی ندارد.
حجت الاســام مجتبی ذوالنوری در واکنش به 

تذکر نماینده مردم اراک گفت: موضوع تبدیل وضعیت 
نیروهای شرکتی از مسائل مهم کشور محسوب می شود 
لذا ما این تذکر جنابعالی را به رئیس محترم ســازمان 

اداری و استخدامی کشور منتقل خواهیم کرد.
وی افزود: از رئیس مجلس و هیأت رئیســه که 
درباره دستورات مجلس تصمیم گیری می کنند، تقاضا 
داریم به ســرعت موضوع تبدیل وضعیت نیروهای 
شــرکتی را در دستور رســیدگی مجلس قرار دهند تا 

دغدغه این عزیزان هرچه زودتر برطرف شود.

سرویس سیاسی-  یک نماینده مجلس شورای 
اسامی گفت: ماده مربوط به محصان در لایحه عفاف 
و حجاب را منتشر کنید تا افراد حقوقی مشاهده کنند 
آیا این استدلال من که می گویم دانش آموز را از مدرسه 
به کانتری می فرســتند و باید از آنجا تحویل بگیرید، 
درســت است یا اســتدلال آقای قالیباف که می گوید 
هیچ تکلیفی برای زیر ۱۸ ســال نداریم در صورتی که 
کلمه محصلین بــرای دانش آموزان بوده و ۹۹ درصد 
محصلین زیر ۱۸ سال هستند. غامرضا نوری قزلجه 
درباره مخالف خود با بررسی لایحه عفاف و حجاب به 
صورت اصل ۸۵ و تذکر این نکته که در این لایحه برای 
دانش آموزان هم جرم انگاری شده و رئیس مجلس این 
گــزاره را دروغ و غلط خواند، گفت: به عنوان مخالف 
اصل ۸۵ی شدن لایحه عفاف و حجاب صحبت کردم 
و اســتدالال های خود را برای این که این لایحه نباید 
اصل ۸۵ی شــود آوردم. گفتــم موضوعی که با آحاد 
جامعه سروکار دارد نباید در پستو بررسی شود و آحاد 
جامعه باید در جریان قرار گیرند و جلسه علنی برایش 
بگذاریم. این نماینده مجلس خاطرنشان کرد: باتوجه 
به این که لایحه یک فوریتی است و دستور کار مجلس 
بــود و ما باید وارد می شــدیم دیگر لزوم و ضرورتی 
نداشت اصل هشتادوپنجی شود، به غیر از مخفی کاری 
ضرورتی ندارد آن را با اصل ۸۵ بخواهند بررسی کنند.

وی ادامه داد: اســتدلال های خودم را درباره این 
لایحه ۷۰ ماده ای گزارش کمیســیون قضایی آوردم. 
اشــکالات خودم را از نظر فقهی، شــرعی و حقوقی 
یادآورد شــدم. در شــمردن ایرادات و اشکالات بیان 
کردم شــما اینجا برای دانش آموزان هم مقررات وضع 
کردید و اگــر دانش آموزی خاف این قانون را انجام 
دهد، مدرسه باید آن را به نیروی انتظامی و فراجا معرفی 
کند و این طور می شود که شما صبح دخترت به مدرسه 
می رود و عصر باید از کانتری تحویل بگیری. این نکته 
را رئیس مجلس ایــراد گرفتند و گفتند این اظهارات 

شما دروغ است و ما برای زیر ۱۸ سال هیچ تکلیفی در 
قانون نداریم و اظهارات شما دروغ و فضاسازی است 
و چنین اتهاماتی را به من زدند. من درخواست ماده ۷۵ 
کردم و بســیار هم اصرار داشتم و هرچه تاش کردم 
آخر ســر نشد و ایشان گفتند من رئیس جلسه هستم 
و این وقت را نمی دهم و برخاف آئین نامه این وقت 
را ندادند. ضمن این که خودشان اشاره کرده بودند که 
وقتی در مورد موارد انتقادی من حرفی زده شــده من 
حق داشــتم ماده ۷۵ داشته باشم و از خودم دفاع کنم و 
متاســفانه این وقت را رئیس جلسه نداد.نوری قزلجه 
بــا بیان این که ماده ۵ لایحه عفاف و حجاب می گوید 
»در خصوص محصلین و دانشجویان مراکز آموزشی 
که در مراکز مرتکب بدپوشی یا کشف حجاب یا عدم 
رعایت حجاب شرعی شوند برای سه بار تعدد و تکرار، 
کمیته انظباطی مراکز آموزشی صالح به رسیدگی بوده و 
مقررات انضباطی درباره آن ها اجرا می شود و بار چهارم 
توســط کمیته انضباطی یا حراست مرکز آموزشی به 
فراجا جهت اعمال این قانون معرفی می شوند« عنوان 
کرد: این ماده را مشــاهده کنید و ببینید آیا برداشــت 
خوانندگان و بنده همان اســت که  گفته ام یا آن چیزی 

اســت که آقای قالیباف گفته برای زیر ۱۸ ســال هیچ 
تکلیفی وضع نکرده ایم؟

وی افزود: اولا هنگامی که می گویند در خصوص 
محصلین شامل زیر ۱۸ سال هم می شود محصل قاعدتاً 
و اصولاً زیر ۱۸ سال است. این که گفته می شود به نیروی 
انتظامی معرفی نمی شوند هم درست نیست چون دقیقا 
آورده اســت که به فراجا معرفی می شــوند؛ موافقان 
می گویند به فراجا اســت و کانتری نیست، فراجا که 
ســتاد فرماندهی است و آنجا که متهم نمی فرستند، به 
کانتری های فراجا افراد را می فرستند. بعد می گویند 
این معرفی اســت و طوری نمی شــود در حالیکه در 
ابتدای این لایحه آورده اند بر اساس قانون کیفری به آن 
رسیدگی می شود و طبق قانون و مقررات کیفری افراد 
معرفی می شوند. نوری قزلجه گفت: این ماده را منتشر 
کنید تا افراد حقوقی مشاهده کنند آیا این استدلال من 
که دانش آموز را از مدرسه به کانتری می فرستند و باید 
از آنجا تحویل بگیرید، درست است یا استدلال آقای 
قالیباف که می گوید هیچ تکلیفی برای زیر ۱۸ ســال 
نداریم در صورتی که کلمه محصلین برای دانش آموزان 

بوده و ۹۹ درصد محصلین زیر ۱۸ سال هستند.

یک نماینده مجلس گفت: نمی شود رئیس سازمان اداری و استخدامی مشکلات خود را برطرف کند اما در مقابل تبدیل وضعیت یکسری 
نیروهای مظلوم مقاومت کند.

 از رئیس مجلس و هیأت رئیســه که درباره دستورات مجلس تصمیم گیری می کنند، 
تقاضا داریم به ســرعت موضوع تبدیل وضعیت نیروهای شــرکتی را در دســتور 
رســیدگی مجلــس قرار دهند تــا دغدغه این عزیــزان هرچه زودتر برطرف شــود.

سرویس سیاسی - نماینده قم در 
مجلس شورای اسامی گفت: منابعی 
که آزاد می شود به جهت اینکه توسط 
دولت قبل پیش خور شــده است، در 
ساخت و ســاز و منابع دولت تاثیری 
نخواهــد گذاشــت زیرا قبــاً بانک 
مرکزی ما بــه ازای آن پول چاپ کرده 
و در اختیار دولت قبل قرار داده است، 
دولــت قبل هم در مخــارج خودش 

محاسبه و مصرف کرده است.
احمــد امیرآبادی فراهانی درباره 
آزادسازی پول های بلوکه شده ایران گفت: در بحث  آزاد شدن منابع، مذاکرات 

طولانی اتفاق افتاد و بسیار تاش شد تا حقوق ملت ایران حفظ شود.
نماینده قم خاطرنشان کرد: آنچه که گفته می شود از منابع کم می شود خیر 
کم نمی شود، طلب ما از کره پرداخت خواهد شد حال این که خود کره پرداخت 
کند یا کشــور ثالث دیگری پرداخت کند، بحث مهم این اســت چیزی از منابع 

ملت ایران کم نمی شود.
وی یادآور شــد: منابعی که آزاد می شــود به جهت اینکه توسط دولت قبل 
پیش خور شــده است، در ساخت و ساز و منابع دولت تاثیری نخواهد گذاشت 
زیرا قباً بانک مرکزی ما به ازای آن پول چاپ کرده و در اختیار دولت قبل قرار 

داده است، دولت قبل هم در مخارج خودش محاسبه و مصرف کرده است.
امیرآبادی بیان کرد: چیزی که در حال حاضر اتفاق می افتد این است که یک 
منابــع ارزی در اختیار بانک مرکزی قرار گرفته که اینجا بانک مرکزی می تواند 
ارز واردکنندگان را در خارج از کشور تامین کند، سپس بانک مرکزی در داخل 
کشــور ریالش را جمع می کند؛ اتفاقی که اینجا می افتد این است یک ارز تامین 
می شود و ما کمبود ارز نداریم و اتفاق بعدی این است که چون ریال جمع آوری 
می شود تاثیر بر جمع آوری  نقدینگی در جامعه می گذارد که بر کاهش تورم هم 
تاثیرگذار است. امیرآبادی عنوان کرد: دو مسئله وجود دارد، این که دولت پولی 
از این ۶ یا ۷ میلیارد دلار بگیرد و خرج خودش کند که اینطور نیست زیرا دولت 
قبلی ما به ازای آن را خرج کرده است، اما اینکه این ارز در اختیار بانک مرکزی 
است تا بتواند به واردکنندگان کالا ارز تخصیص دهد باعث می شود دستش  باز 
شود، وقتی به واردکنندگان بخواهد ارز دهد ما به ازای ریالی می گیرد و این ریالی 

که می گیرد یعنی نقدینگی را از داخل جامعه جمع می کند.
وی درباره هزینه کرد این مبالغ برای کالاهای غیرتحریمی گفت: واردکنندگان 
می توانند از منابع بانک مرکزی استفاده کنند، بالاخره راهکارهایی وجود دارد که 

می توان استفاده کرد و مشکلی نیست.
امیرآبادی درخصوص این که مذاکرات برای آزادسازی منابع است می تواند 
در سایر موارد هم باشد، عنوان کرد: من نمی دانم باید شورای عالی امنیت ملی در 

این خصوص تصمیم بگیرد.

سرویس سیاســی - نماینــده 
مردم میانه در مجلس گفت: متاسفانه 
تعداد اعضای کمیســیون قضایی در 
دوره های مختلف معمولا هیچوقت 
به سقف حدنصاب اعضای کمیسیون 
نمی رســد، امیدوارم این مســاله در 
جریان بررســی عفــاف و حجاب با 
دعــوت از فرهیختگان و دلســوزان 
جامعــه جبران شــود؛ اگرچه که در 
صورت حضور حــق رأی ندارند اما 
امیدوارم در کمیسیون به نقطه نظرات 
جامعه شناسانه و دلسوزانه معطوف به تمام جوانب کار توجه شود. سید مرتضی 
حسینی عضو کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس شورای اسامی در پاسخ 
به این ســوال که »با توجه به ۱۱ نفره بودن کمیسیون قضایی نگرانی مهمی که 
وجود دارد این اســت که دغدغه ها و نظرات اقشــار مختلف مردم در طرح ها 
به ویژه طرح عفاف و حجاب به خوبی و به دقت درنظر گرفته نشــود، به نظر 
شما چه راهکاری برای تامین این دغدغه ها وجود دارد؟«، گفت: خب طبیعتا 
این سخن درستی است که هرچه اعضای یک کمیسیون بیشتر باشد و در واقع 
نظرات بیشــتری جلب شــود و صحبت های موافق و مخالف بیشتری عنوان 
شده و دیدگاه های متنوع تری مطرح شود آن بحث و آن طرح یا لایحه پخته تر 

می شود و بنده با این نظر موافقم.
وی ادامه داد: متاســفانه تعداد اعضای کمیســیون قضایی در دوره های 
مختلف معمولا هیچ وقت به ســقف حدنصاب اعضای کمیسیون نمی رسد و 
تعداد ظرفیت و سقف اعضاء پر نمی شود که در نتیجه مسلماً این تعداد کم از 

جامعیت و پختگی طرح ها می کاهد.
نماینده مردم میانه در مجلس تاکید کرد: امیدوارم این مســاله با دعوت از 
فرهیختگان و دلسوزان جامعه جبران شود؛ اگرچه که در صورت حضور حق 
رأی ندارند اما امیدوارم در کمیسیون به نقطه نظرات جامعه شناسانه و دلسوزانه 
معطوف به تمام جوانب کار توجه شود بلکه قانون عفاف و حجاب با جامعیت 
و همه گیری بیشتری تصویب شده و در نتیجه در مرحله اجرا و عمل با چالش 

و مساله مواجه نشود.
حســینی در در پاســخ به سوالی در رابطه با »علت و چرایی اصرار برخی 
نمایندگان به اصل ۸۵ی شــدن این طرح و بررســی در یک کمیسیون به جای 
صحن علنــی که موجب نگرانی فضای بخش هایی از جامعه و افکار عمومی 
می شود«، عنوان کرد: خب بالاخره فضای پارلمان و مجلس در همه دنیا مبتنی 
بر اکثریت و اقلیت است، وقتی که یک موضوع یا لایحه و یا طرحی را اکثریت 
نمایندگان رأی می دهند و تبدیل به قانون می شود، همه باید تبعیت کنند. بنده 
این نظر را در عین این بیان می کنم که به شــخصه معتقد بودم این گزارش در 
صحن علنی مجلس مطرح شود تا هم در معرض افکار عمومی باشد و به سمع 
و نظر مردم برســد و هم اینکه ۲۸۶ نماینده حاضر در صحن همه در تصویب 
این گزارش مشارکت کنند، دیدگاه های خود را بگویند، چکش کاری بیشتری 

شود و قانون جامع تری در نهایت داشته باشیم.
وی ادامه داد: این گزارش اگر در صحن مجلس می آمد ممکن بود که یک 
مقداری هم طولانی شود و زمان ببرد که به همین خاطر موافقان اصل ۸۵ی شدن 
بیشتر روی این تاکید داشتند که چون ما اولویت مان در جامعه مسائل اقتصادی 
و ســاماندهی اقتصاد و معیشت مردم است اینکه مجلس بیاید ۲-۳ هفته روی 

این لایحه وقت بگذارد، شاید امر مطلوبی نباشد.
عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس گفت: به نظر من موافقان اصل 
۸۵ی بیشتر روی این نظر تاکید داشتند که دامنه این کار درخصوص این لایحه 
گسترده است و به زودی در صحن جمع نمی شد و طولانی می شد، لذا مجلس 
که باید وقت خود را صرف مســائل مهم و اولویت های جامعه مانند اقتصاد و 
سامت و معیشت بگذارد اینکه بیاید و روی این موضوع متمرکز شود، صورت 
خوبی ندارد. در نتیجه این نظر و اســتدلال موفق شــد رأی بیشتری را کسب 

کند و براساس آن لایحه از مسیر اصل ۸۵ قانون اساسی بررسی خواهد شد. 

سرویس سیاسی - سخنگوی 
وزارت امــور خارجه گفــت: روند 
آزادسازی متقابل زندانیان و آزادسازی 
منابع مالی متعلق به دولت و ملت ایران 
طبق توافق طرفین در چارچوب توافق 
شــده انجام خواهد شد. دولت ایران 
تضمیــن لازم را برای اجرای مفاد این 
تفاهم توسط طرف آمریکایی دریافت 
کرده اســت و این روند در چارچوب 
خود پیــش می رود. ورود به جزئیات 
در این مقطع کمک کننده نیست. دولت 

برای استیفای حقوق ملت جدی است و ذره ای کوتاهی نخواهد کرد و از حقوق 
ملت ذره ای کوتاه نخواهد آمد.

ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در نشست خبری 
با خبرنگاران رسانه های داخلی و خارجی طی سخنانی در ابتدا با محکوم کردن 
عملیات تروریســتی در حرم حضرت احمد بن موسی)ع(، گفت: حمله شوم و 
تروریستی به سومین حرم مطهر اهل بیت پیامبر مکرم اسام حضرت احمد بن 
موسی)ع( در شهر شیراز که منجر به شهادت و مجروح شدن تعدادی از خادمان و 
زائران این حرم مطهر شد را شدیدا محکوم می کنم.وی ادامه داد: تروریست کوردل 
در لحظات اولیه دســتگیر شــد و مراجع ذیصاح به موضوع رسیدگی می کنند. 
تروریســت های جنایتکار درصددند انتقام ضربات سنگینی که ایران و نیروهای 
شــجاع و ایثارگر ایران به شجره خبیثه و پلید تروریسم در سال های گذشته وارد 
کردند، را از مردان و زنان و شــهروندان ایران اســامی بگیرند و حمله به زائران 
بی گناه در حریم حرم اهل بیت عصمت و طهارت اقدامی جنایت آمیز برای انتقام 
گیری از ضربات سهمگینی است که از دست نیروهای شجاع و فداکار ایران در 
میادین نبرد دریافت کردند.کنعانی افزود: به خانواده  شهید این حمله تروریستی 
تســلیت عرض می کنم، برای مجروحان طلب شفای عاجل داریم و به نیروهای 

حافظ امنیت کشور درود می فرستیم.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی کشورمان درخصوص مبادله اخیر و آزادسازی 
منابع ایران و طرح مسائلی پیرامون رقم بدهی کره جنوبی به ایران، ابراز داشت: من 
هم همانند شما در رسانه ها پایش کردم از سوی مسؤولان ذی ربط و مسؤولان بانک 
مرکزی جمهوری اسامی ایران در این رابطه توضیح و پاسخ داده شده است. منابع 
مالی جمهوری اسامی ایران که به دلیل تحریم های غیرقانونی و فشارهای دولت 
آمریکا بر دیگر کشورها و مؤسسات مالی کشورهای مختلف در بازه زمانی نسبتا 
طولانی مســدود شده بود آزادسازی و رفع انسداد شده و رفع محدودیت از این 
منابع مالی طی سالیان گذشته از جمله در دو سال اخیر در دستورکار جدی دولت 
و وزارت امور خارجه است و یکی از موضوعات ثابت و مهم مورد پیگیری بود.

وی تصریح کرد: پیگیری حقوق ایرانیان در سراسر جهان به ویژه ایرانیانی که 
با اتهامات و بهانه های واهی به صورت غیرقانونی تحت بازداشت و پیگرد قضایی 
رژیم آمریکا قرار داشــتند را به عنوان وظیفه ذاتی دســتگاه دیپلماسی با جدیت 
پیگیری کردیم. اتفاقی که طی روزهای گذشــته رخ داد نتیجه همین پیگیری و 
مداومت و جدیت در استیفای حقوق ملت و کشور بود. مایل به ورود به جزئیات 

نیستم. جزئیات مرتبط با دستگاه ها و نهادهای ذیربط ایرانی است.
کنعانی در ادامه ابراز داشت: دولت و دستگاه دیپلماسی در چارچوب وظایف 
خود از ظرفیت دیپلماسی با قدرت و صابت و تدبیر برای استیفای حقوق کشور 
و ملت اســتفاده کرده و می کنند. آزادسازی پول هایی که متعلق به ایران بوده و به 
صورت غیرقانونی و تحت فشــار آمریکا بلوکه شده بودند در دستورکار جدی 
مــا بود. تعدادی از اتباع ایرانی به بهانه های واهی در آمریکا زندانی شــده بودند 
دستگاه دیپلماسی و دولت به عنوان وظیفه ذاتی خود در قبال حقوق ملت باید این 
موضوعات را پیگیری می کرد.وی ادامه داد: روند مذاکرات دو ســال در بازه های 
زمانی مختلف به طول انجامید. روند آزادسازی متقابل زندانیان و آزادسازی منابع 
مالی متعلق به دولت و ملت ایران طبق توافق طرفین در چارچوب توافق شده انجام 
خواهد شد. دولت ایران تضمین لازم را برای اجرای مفاد این تفاهم توسط طرف 
آمریکایی دریافت کرده است و این روند در چارچوب خود پیش می رود. ورود به 
جزئیات در این مقطع کمک کننده نیست. دولت برای استیفای حقوق ملت جدی 

است و ذره ای کوتاهی نخواهد کرد و از حقوق ملت ذره ای کوتاه نخواهد آمد.
کنعانی افزود:  روند قضایی درباره زندانیان مورد درخواســت طرف مقابل 
به صورت کامل انجام شــده و تبادل در چارچوب تفاهم و با انجام روند قضایی 
صورت خواهد گرفت. این روند بخشــی از نتایج حاصله از توســل جدی ایران 
به ظرفیت های دیپلماتیک برای استیفای حقوق ملت ایران است و این روند را با 

جدیت ادامه می دهد و گام های تکمیلی را در این مسیر برخواهد داشت.
ســخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به ســوالی در رابطه با اسامی زندانیان 
آمریکایی در ایران که در این توافق مبادله خواهند شد، عنوان کرد:  ما در راستای 
حصول منافع ملت ایران و حمایت از شــهروندان ایرانی با اتهامات واهی تحت 
بازداشــت هستند با طرف آمریکایی مذاکره کردیم و به یک توافق دست یافتیم. 
براســاس این توافق یک بازه زمانی مشخص برای تحقق هر دو موضوع در نظر 
گرفته شده است.وی افزود: در این چارچوب اصل برای دولت جمهوری اسامی 
ایران و دستگاه دیپلماسی اخذ تضمین لازم برای تحقق این هدف است طبیعتاً این 
مسأله نیازمند بازه زمانی است. در این چارچوب طرح جزییات در راستای منافع و 
اهداف مدنظر ما نیست.کنعانی در پاسخ به سوالی درباره زمان سفر رییس جمهور 
به عربســتان ابراز داشــت: روند روابط میان دو کشور به خوبی در حال پیشرفت 
اســت، پیش از این هم در خصوص سفر آقای رئیس جمهور عرض کردم که در 
زمان مناسب براساس هماهنگی های متقابل انجام خواهد شد. ما در حال حاضر 
ســفر وزیر خارجه آقای امیرعبداللهیان به ریاض را دســتور کار داریم که در بازه 
زمانی نزدیک با دعوت همتای ایشان وزیر امور خارجه عربستان انجام خواهد شد .

ســخنگوی وزارت امور خارجه در پاســخ به سوالی درباره اعزام هیأتی از 
ایران به افغانستان و مأموریت این هیات، عنوان کرد: در چارچوب معاهده ۱۳۵۱ 
بین ایران و افغانستان و با توجه به پیگیری های مکرری که دولت ایران و دستگاه 
دیپلماســی برای اســتیفای حق آبه ایران داشت و از طرف مقابل اظهارات طرف 
افغانســتانی مبنی بر اینکه کمبود بارندگی باعث عدم امکان تحویل آب شــده و 
در صورت رهاســازی آب به دلیل بعد مسافت این آب احتمالا به مرزهای ایران 
نخواهد رســید. طرف ایرانی درخواســت بازدید از سد و تأسیسات سد و مرکز 
رصد و ایستگاه آب سنجی را داشت.کنعانی یادآور شد: در این مرحله درخواست 
بازدید طرف ایرانی از ایستگاه آب سنجی موسوم به دهراود مورد موافقت دولت 
سرپرستی افغانستان قرار گرفت و هیأتی فنی متشکل از کارشناسان فنی وزارت 
نیرو و تعدادی از معتمدان و مسؤولان از استان سیستان و بلوچستان با هماهنگی 
مقامات افغانستان به این کشور سفر کردند و هیأت راهی استان نیمروز شدند تا 
هم با وضعیت منطقه آشنا شوند و هم به اتفاق مسؤؤلان افغانستان و متخصصان 
افغانستان از ایستگاه آب سنجی بازدید کنند که این اتفاق رخ داد و هیأت سفر و 
بازدید را انجام داد. طی چند روز گذشته هیأت به کشور بازگشت و گزارش های 
این هیأت در جلســات تخصصی و کارشناسی در حال ارائه و تبادل نظر است و 
مقامات ذیربط کشور در جریان گزارش بازدید این هیأت قرار خواهند گرفت و به 
جمع بندی اولیه در این مرحله خواهند رسید. در این مرحله تنها یک درخواست 
از درخواست ایران دایر بر بازدید از این ایستگاه آب سنجی مورد تأیید و اجابت 
قرار گرفته است.وی عنوان کرد: همانطور که آقای کاظمی قمی نماینده ویژه رئیس 
جمهور در امور افغانســتان بیان کرد این اولین بازدید هیأت فنی ایران از ایستگاه 
آب سنجی دهراورد از ۱۳۵۱ تاکنون بوده است انتظارات و توقعات ایران از دولت 
سرپرستی افغانستان در تامین حق آبه کشور همچنان وجود دارد.کنعانی در پاسخ 
به سوالی درخصوص مطالبات ۵/۴ میلیارد دلاری ایران از ایتالیا و اقدامات اجرایی 
انجام شده نسبت به وصول این مطالبات، گفت: بنده این اعداد و ارقامی که مطرح 

می شود را تایید یا رد نمی کنم.

امیرآبادی نماینده مجلس شورای اسلامی:

ما به ازای ریالی منابع آزاد شده قبلا 
پیش خور شده است

عضو کمیسیون حقوقی مجلس:

نرسیدن تعداد اعضای کمیسیون 
قضایی به سقف حدنصاب از جامعیت 

و پختگی طرح ها می کاهد

کنعانی در نشست خبری:

طرح جزئیات در راستای منافع و 
اهداف مدنظر ما نیست
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